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Z A P I S N I K  

 
s II. sjednice Gradskog vijeća  

održane 18. svibnja 2016. godine  
u Gradskoj vijećnici Grada Novalje  

s početkom u 9,00 sati  
 

 
 
Sjednici nazočni: 
 

1. Vesna Šonje Allena 
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Anton Denona 
4. Marin Lončarić 
5. Marijan Badurina 
6. Aleksij Škunca 
7. Mariella Pehovac 
8. Valentina Tomulić Trgovčević 
9. Ljubomir Kurilić 
10. Robert Badurina  

      11. Jurica Palčić 
      12. Lukica Šuljić 

 
 
Odsutni vijećnici: 
 

1. Albert Semenčić – opravdao izostanak 
 
 
Ostali nazočni: 
 
 

1. Ante Dabo, gradonačelnik 
2. dr Neven Škunca, zamjenik gradonačelnika 
3. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
4. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela 
5. Lucie Zubović, voditelj zapisnika 

 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Vesna Šonje Allena otvorila je sjednicu, pozdravila sve 
nazočne i predložila da se prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je na sjednici nazočno 12 vijećnika, što je dovoljno za donošenje 
pravovaljanih odluka. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je  gradonačelnika da podnese izvješće o 
aktivnostima gradske uprave kroz protekli period od održavanja zadnje sjednice. 
Gradonačelnik Ante Dabo izvjestio je vijećnike o aktivnostima gradske uprave koje su u 
tijeku. 
 

- Važan projekt uređenja knjižnice i biblioteke je u završnoj fazi i prigodom Dana 
Grada  će biti upriličeno otvorenje, 
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- Aglomeracija Novalja; iako postoji proceduralna zapreka za brže odrađivanje, do kraja 
godine će biti ishodovana građevinska dozvola, 

- ovih dana kreće asfaltiranje ulica, građevinska dozvola za projekt Samorašnji put kao i 
za put Babe ide i mogli bi biti gotovi do druge sezone, 

- projekti riva Zubovići i Gundulićev put su kandidirani za bespovratna sredstva 
Ministarstva ruralnog razvoja, 

- projekt uređenja plaže Zrće bi trebao biti implementiran u UPU Zrće tako da tamo ne 
bi smio niknuti ni jedan novi klub, 

- donošenjem UPU Zrće,  Županija bi mogla ići u koncesioniranje, ali kad se donose 
UPU, onda će to biti po našim uvjetima, 

- u kontaktu smo s MUP-om i ove godine imat ćemo nivo sigurnosti u gradu isti ili bolji 
nego do sada. 

 
 

 
 
AKTUALNI SAT  
 
Vijećnik Aleksij Škunca postavio je pitanje što je s projektom kružni tok Caskin put – 
Obilaznica Novalja, odnosno što je s tim i da li se tamo planira kružni tok jer vidimo da se 
tamo dogodio i bazen, a sve to sužuje mogući prostor? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da Grad ne može računati na privatno zemljište, a kao 
što znamo, na istom mjestu je bio ranije predviđen jedan veliki projekt koji na sreću nije 
zaživio. ŽUC je predviđao kružni tok na  tom mjestu i mi imamo projekt koji nije imao rok za 
izvedbu i taj projekt bi zajedno sa ŽUC-om kandidirali prema fondovima. 
 
Na Katarelcu niče jedan novi klub. Mi za sada imamo sve klubove u režimu smanjenja buke i 
na nama je da vidimo s općinom Kolan da li možemo utjecati na taj novi klub što se tiče 
buke. 
 
DNEVNI RED  
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je da se prva točka dnevnog reda  
 
 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni  Odluke o raspisivanju  lokalnog  referendum 
 
skine s dnevnog reda sjednice i  predlaže usvjanje novog prijedloga: 
 

1. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o raspisivanju lokalnog referenduma. 
2. Prijedlog Zaključka o raspisivanju lokalnog referenduma. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je prijedloge i rekao da je zaključak Gradskog vijeća od 
30. travnja 2015. godine obavezao na raspisivanje referenduma. Stoga je donijeta odluka gdje 
bi o referendumu trebali odlučivati na nivou naselja Novalja, ali bi po zakonu to trebao biti 
savjetodavni referendum. 
Predlažemo da se ova Odluka  povuče, a donese Zaključak o raspisivanju referenduma – 
obvezatnog – i sve proceduralne radnje možemo  izvršiti do kraja rujna. 
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U prijedlogu UPU-a bit će, u prijelaznim i završnim odredbama, navedeno da se može 
mijenjati samo na referendumu. 
Zaključak kojeg predlažemo definirat će to da ćemo na prvoj jesenskoj sjednici donijeti 
odluku o raspisivanju referenduma za područje cijelog Grada na usvajanje UPU-a luke i 
marine Novalja. UPU je najveći alat kojim štitimo interese Grada i građana Novalje. 
 
Zatim je predsjednica Vesna Šonje Allena predložila utvrđivanje dnevnog reda i  pozvala je 
vijećnike na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, s 10 (deset) glasova za i 2 (dva) suzdržana,  Gradsko vijeće usvojilo je 
prijedlog dnevnog reda. 
 

1. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o raspisivanju lokalnog 

referenduma. 

2. Prijedlog Zaključka o raspisivanju lokalnog referenduma. 

 
 
AD/1  Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o raspisivanju lokalnog 

referenduma 

Gradonačelnik Ante Dabo iznio je razloge za stavljanje van snage Odluke koja je usvojena na 
sjednici održanoj 27. travnja 2016.g., a to je uputa za postupanje koju je nakon izvršenog 
nadzora  dostavio Ured državne uprave u Ličko-senjskoj županiji. 
Vijećnik Aleksij Škunca upozorio je na nezakonitost donesenih akata na Gradskom vijeću i 
rekao da su gradske službe trebale voditi računa i upozoriti na nedostatke jer  nije na 
gradskim vijećnicima da istražuju zakonitost akata. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da je i kod donošenja tog zaključka predlagao da se 
pitanje marine i luke riješi UPU-om, ali tada je bilo ljudi u HDZ-i koji nisu htjeli donositi 
Prostorni plan bez ovog zaključka. 
Ovo je političko pitanje, na referendum se ide i ovakav rasplet situacije je najbolji za Grad i 
za građane. U izlaganju je spomenuo i pokušaj rušenja proračuna pritiscima od strane HDZ-a. 
Odluka donijeta na savjetodavnom referendumu nije obvezujuća za Gradsko vijeće i sada 
imamo vremena za donošenje UPU-a, a naši građani će biti puno bolje informirani. 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević rekla je da prozivanje HDZ-a, da je pritiskao HSS 
da ruši proračun, ne prihvaća jer niti nazočni vijećnici, niti ona osobno, nisu vršili ni na kog 
pritisak. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da nije rekao da su oni, ali bivši predsjednik,  a 
sadašnji potpredsjednik HDZ-a, je pokušao lobirati da se proračun ruši. 
Vijećnik Robert Badurina upozorio je na dvojbenost referendumskog pitanja i upozorio na to 
da je gradonačelnik znao da je odluka nezakonita, a svjesno se išlo na donošenje takve 
odluke. 
Gradonačelnik je odgovorio da je ovo politička utakmica i ako on povlači Odluku, onda to 
ima političku poruku. 
Vijećnik Jurica Palčić, vezano za točku o stavljanju van snage, složio se s odlukom iz razloga 
koje opisuje obrazloženje i jer je raspisivanje referenduma u jesenskom dijelu prihvatljivije. 
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Što se tiče zakonitosti i nezakonitosti odluka, mora se više voditi računa o tome, a što se tiče 
lobiranja, smatra da svaka politička opcija ima pravo nazvati i lobirati za svoj prijedlog. 
 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, s 10 (deset) glasova za i 2 (dva) suzdržana, Gradsko vijeće donijelo je  
 

 
O D L U K U 

O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O RASPISIVANJU LOKALNOG 

REFERENDUMA 

 

 

 

AD/2 Prijedlog Zaključka o raspisivanju lokalnog referenduma 

 
Gradonačelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike s prijedlogom Zaključka prema kojem bi se 
lokalni referendum, na temu luke i marine Novalja, raspisao na sjednici koja će biti održana 
nakon ljetne stanke tj. u rujnu, a na referendumu će biti razmatran prijedlog Urbanističkog 
plana uređenja luke i marine Novalja. 
Kako više nije bilo rasprave, jer je sve raspravljeno i obrazloženo pod prvom točkom 
dnevnog reda,  predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je  vijećnike na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, s 10 (deset) glasova za i 2 (dva) suzdržana, Gradsko vijeće donijelo je  
 

 
ZAKLJUČAK 

O RASPISIVANJU LOKALNOG REFERENDUMA  

 

 

 

 

Završeno u 11,06 sati 
 
 
Zapisnik izradila:         Predsjednica  
        Gradskog vijeća  
 
Lucie Zubović      Vesna Šonje Allena, dipl.ing.arh,v.r. 


